
Setkání pastorační rady dne 3. května 2022 (třetí v pořadí) 

 

Přítomni: 

Josef Pecinovský (JP), Pavel Šlégl (PŠ), Ivan Vykypěl (IV), Marek Botek (MB), Lukáš Porcal 

(LP), Ludmila Karasová (LK), František Holík (FH), Anna Syková (AS), Daniel Feranc (DF) 

 

Omluven: 

P. Karol Laburda 

 

Páter JP: 

Velikonoce v tradičním módu. Tridiium hezké, hojnější účast v kostele, hezká příprava, aktivní 

zapojení lektorů, žalmy. Návštěvy nemocných, hezká setkání. Malá účast u svátosti smíření 

(zpovídalo se celé sobotní odpoledne před květnou nedělí), málo dětí u zpovědi. Na zelený 

čtvrtek křížová cesta pro děti, účast pouze 4 dětí. Dále křížová cesta na Petříně, hojná účast 

farníků. 

 

Pouť na Svaté Hoře – koná se v neděli dne 8. 5.v 10:30 -  mše svatá, uvádění mezi kandidáty 

na kněžské svěcení, pět studentů teologie ze Lhotky. JP doporučil jejich podporu modlitbou, 

slovem i modlitbou ve vztahu k jejich rodičům. 

 

Biřmování dne 22. 5. 2022, návštěva biskupa Karel Herbsta, celkem šest kandidátů na svátost 

biřmování, při mši v 9:30 hod. Po mši možnost uspořádat setkání na faře, příp. na farní zahradě. 

Volba, zda setkání na faře pouze pro biřmovance a jejich rodiny či i pro ostatní farníky. 

Doporučení JP alespoň krátké setkání celé farnosti na faře, rozhodnutí podle přání rodin 

budoucích biřmovanců – bude rozeslán email. 

 

Seslání Ducha Svatého – dne 5. 6., v sobotu bude svatodušní vigilie asi na hodinu a půl. Nyní 

v květnu budou májové pobožnosti, ve všední dny pokud není svátek (sv. Jan Nepomucký, sv. 

Matěj). 

 

Farní pouť ve dnech 28. 5., klášter Sázava a další místa, vše je v ohláškách a na nástěnce. 

Koordinuje LP. Autobus asi pro 40 lidí, už více než ze dvou třetin zaplněný. Oběd zajištěn. 

 

Restaurování obrazu Panne Marie Pasovské, včetně rámu, je třeba během čtvrtka 5. 5. obraz 

sundat, čas bude upřesněn. Paní Michálková se ujme restaurování obrazu a pan Stádník 

restaurování rámu. 

 

Svátost smíření a první svaté přijímání – dvě až tři děti, neděle 19. 6., předtím v sobotu první 

svátost smíření. Pot prvním svatém přijímání je rovněž možnost setkání rodin dětí na faře či 

celé farnosti. 

 

Připomenutí pane katechety DF – první čtvrtky v měsíci vyčleněny na svátost smíření pro děti.  

Je třeba to dětem připomenout, důležité získání návyků v rodině. Dále pak říci rodičům před 

koncem školního roku, kdy bude pokračovat náboženství – od 8. září se zřejmě uskuteční první 

setkání dětí na náboženství, zůstávají tradičně čtvrtky. 

 



Informace AS o Farní charitě Modřany: V provozu humanitární šatník v Zátišské ulici. 

Materiální sbírka pro Ukrajinu v pasáži Sofie pokračuje, od dubna předána Úřadu MČ Praha 

12, zaměstnán tým Ukrajinek, které jsou za to placeny. Proběhl hromadný sběr kol pro Afriku, 

nasbíráno 100 kol, část jich už byla předána organizaci Kola pro Afriku. AS oznámila 

plánovanou rezignaci na funkci ředitelky FCH Modřany z důvodu dlouhodobého vyslání do 

zahraničí. Jako svoji nástupkyni do této funkce doporučuje paní Romanu Hokynářou. Během 

května pošle AS návrh svojí rezignace, která by měla být prostřednictvím P. JP zaslána na 

Arcibiskupství. 

 

Úklid, koordinuje paní LK, rozepsala na dva měsíce (duben, květen) přítomnost na úklid, vše 

zafungovalo. Tabulka, kde se mají zájemci dopisovat, nefunguje. LK doporučuje pokračovat 

ve složení, jak to bylo rozepsáno na duben a květen. Lída Karasová opět vypíše, kdo nebude 

moci, může oznámit a doporučit za sebe náhradu. 

 

Zajištění květin - FH je ochoten dojet s Marielou Šléglovou do Lipenců. Možnost oslovit Elišku 

Orlovičovou, která dělá ve Světě růží, zajistí paní LK. 

 

FH připomněl ještě naplánovat setkání dětí na farní zahradě v září, aby bylo datum oznámeno 

ještě před koncem školního roku. JP chce, aby první neděli v září bylo uděleno požehnání na 

začátek školního roku pro děti.  Datum farního setkání dětí na zahradě bude upřesněno. 

 

Úklid na faře, bude probíhat umývání oken. Pokud jde o zahradu, tak je pomoc vítána. Problém 

studna, je třeba pořídit nový poklop. Do svátosti biřmování by bylo třeba poklop zajistit. Pan 

DF prověří, jaký druh poklopu zajistit.  

 

Farní kafe – funguje bez přípravy po mši na osmou, na půl desáté někdy, u této mše je lepší 

napsat do tabulky jméno, kdo má odpovědnost za přípravu kafe, tak jak to fungovalo 

v minulých letech. MB připraví tabulku přítomnosti pro farní kafe. 

  

LP vznesl prosbu o zajištění židlí v předsíni kostela. Nyní některé rozbité, je dobré tam mít 

alespoň tři až čtyři židle. Dále jsou stížnosti na tupý zvuk kostelních zvonů. Aktuálně pořízení 

nových zvonů není prioritou. Diskuse ke zvonici vedle kostela, čas od času se tam konají akce, 

zvonice pronajata Úřadu MČ Praha 12. 

 

Zápisy z pastorační rady budou zveřejněny na webových stránkách a případně ve Věstníku 

farnosti.  

 

Termín příštího setkání pastorační rady: 14. 6. 2022. 

 

  

 

 


